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Protokół Nr 13 

z obrad trzynastej sesji Rady Miejskiej w Więcborku, odbytych  

w dniu 25.03.2025r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali Centrum Aktywności Seniora przy ulicy Mickiewicza 22B  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 8:00 – 11:30. 

Obradom przewodniczyła p. Anna Łańska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Więcborku. 

Sesja była nagrywana i transmitowana online /obraz i dźwięk/ przez „Good Media” na 

stronie internetowej Gminy Więcbork i zostanie udostępniona w formie linku  

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Więcborku. Nagrania będą 

przechowywane przez okres niezbędny do wypełnienia odpowiednich przepisów 

ustawowych.  

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 15 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. 

poz. 1465 z późn. zm.). 
 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Więcborka     - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka    - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork    - Alina Kruk 

4. Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Więcborku - Hanna Półgesek 

5. Kierownik Referatu Rolnictwa. Ochrony Środowiska 

i Dróg UM w Więcborku     - Tomasz Fifielski 

6. Sołtys sołectwa Sypniewo    - Lidia Wrzesińska 

7. Koordynator Klubu Seniora w Więcborku  - Barbara Patyna 

8. Członkini Klubu Seniora     - Aleksandra Banach 

9. Członkini Klubu Seniora     - Grażyna Polan 

10. Członkini Klubu Seniora     - Urszula Hlinka 

11. Członkini Klubu Seniora     - Urszula Lewandowska 

12. Członkini Klubu Seniora /Kronikarz Klubu/  - Teresa Górnika 

13. Pracownik Wspierający Działalność Klubu Seniora - Krystyna Mazurek 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej w Więcborku. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 
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6. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawozdanie z działalności MGOPS w Więcborku obejmujące także realizację 

Gminnych Programów:  

a) Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej,  

b) Wspierania Rodziny,  

c) Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2024 r. 

9. Przedstawienie „Diagnozy potrzeb i potencjału wspólnoty samorządowej w zakresie usług 

społecznych Gminy Więcbork na lata 2025 - 2029” wraz z dokumentami planistycznymi 

CUS. 

10. Informacja Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku na temat 

realizacji zadań w roku 2024 i prezentacja planowanych przedsięwzięć na rok 2025. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2025. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Usług Społecznych dla Gminy 

Więcbork na lata 2025-2027”. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Więcbork w 2025 roku. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie. 

 

Burmistrz Więcborka zaproponował wprowadzenie autopoprawki do porządku obrad 

poprzez ujecie, jako pkt 15 pozycji.: „Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 

Regulaminu udzielania dotacji celowych w ramach Programu priorytetowego "Ciepłe 

Mieszkanie" na terenie gminy Więcbork. 
 

W związku z powyższym nastąpiła korekta numeracji punktów porządku obrad.  

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 

Na sali 15 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej w 

Więcborku kadencja 2024-2029  
 

Ad.4 Przewodnicząca RM p. Anna Łańska poinformowała, że protokół z obrad XII sesji 

Rady Miejskiej został napisany. Wniesione Uwagi radnej Beaty Kopty i Radnego Tomasza 

Bykowskiego zostały uwzględnione poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś z radnych  

w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół pod 

głosowanie. 
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Na sali 15 radnych 

Za przyjęciem głosowało - 15 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej  

w Więcborku kadencja 2024-2029  
 

Ad.5 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami. 
 

26.02.2025 r. – 2.03.2025 r. – udział w wyjeździe Więcborskiej Orkiestry Dętej wraz  

z Orkiestrą z Łobżenicy i tancerkami Studia Tańca „NATURAL” do Werony na zakończenie 

495 Karnawału w Weronie. Zaproszenie i obecność na tym artystycznym wydarzeniu była 

pokłosiem uczestnictwa orkiestr oraz tancerek w I Turnieju Orkiestr Dętych o „Królewską 

Złotą Nutę” w Wilanowie. Młodzi wykonawcy z gminy Więcbork i Łobżenica otwierały 

barwny korowód karnawałowy ( uczestniczyło 156 zespołów). W ramach tego wydarzenia 

Samorządowcy z Więcborka i Łobżenicy reprezentowane przez Burmistrzów  

i Przewodniczące Rad Miejskich z obu Gmin wzięły udział w spotkaniu z władzami Werony. 

28.02.2025 r. – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych RM 

w Więcborku wraz z Zastępcą Burmistrza Więcborka p. Jackiem Masztakowski złożyła 

wiązanki kwiatów na grobach Żołnierzy Wyklętych: Stanisława Gębala i Franciszka 

Kucharskiego w ramach obchodów Dnia Żołnierzy Wyklętych /miejsce: Cmentarz 

Komunalny w Więcborku/. Tego samego dnia o godz. 13:00 na Cmentarzu Parafialnym  

w Więcborku odbyły się główne uroczystości upamiętniające „Żołnierzy Wyklętych”,  

w których udział wzięli: Poseł na Sejm RP p. Iwona Kozłowska oraz przedstawiciele władz 

samorządowych: Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski oraz radni  

w osobach: p. Iwony Boneckiej i p. Mateusza Łańskiego. Ponadto w tym dniu 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Beata Kopta wzięła udział w V Gali 

Dnia Myśli Braterskiej 3 Szczepu Więcborskich Drużyn Harcerskich /miejsce: Centrum 

Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim/. 

1.03.2025 r. – udział Wiceprzewodniczącej RM w Więcborku p. Beaty Kopty w zebraniu 

sprawozdawczym Ochotniczej Starzy Pożarnej w Sypniewie. 

5.03.2025 r. – udział Przewodniczącej RM w Więcborku w VI edycji Powiatowych Targów 

Pracy i Edukacji /miejsce: hala Krajna Arena w Sępólnie Krajeńskim/. 

6.03.2025 r. – Wiceprzewodnicząca RM p. Beata Lida uczestniczyła w obchodach 

Powiatowego Dnia Kobiet /miejsce: Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim/.  

10.03.2025 r. – udział Przewodniczącej RM p. Anny Łańskiej w konferencji, pn.: „Plan 

realizacji zadań drogowych na terenie powiatu sępoleńskiego w nadchodzących latach”.  

W konferencji wzięli udział samorządowcy z terenu powiatu sępoleńskiego, Wojewoda 

Kujawsko – Pomorski p. Michał Sztybel oraz Poseł na Sejm RP p. Iwona Kozłowska 

/miejsce: sala kolumnowa CKiS w Sępólnie Krajeńskim/. 
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12.03.025 r. – udział Przewodniczącej RM p. Anny Łańskiej w obchodach Dnia Sołtysa 

podczas, podziękowała sołtysom za ich zaangażowanie, codzienna pracę na rzecz lokalnych 

społeczności oraz wkład w rozwój sołectw /miejsce: restauracja „Pod Koroną”/. 

13.03.2025 r. – Przewodnicząca RM w Więcborku p. Anna Łańska wraz  

z Wiceprzewodniczącą RM w Więcborku p. Beata Koptą i Przewodniczącą Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych RM w Więcborku p. Iwoną Bonecką uczestniczyły  

w spotkaniu z Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. Rozmowy 

dotyczyły przygotowania koncepcji remontu parteru Ośrodka Kultury. W spotkaniu 

uczestniczył także Burmistrz Więcborka p. Waldemar Kuszewski, pracownicy MGOK  

w Więcborku oraz panie projektantki, które mają opracować projekt.  

18.03.2025 r. – udział Przewodniczącej RM w Więcborku p. Anny Łańskiej w posiedzeniu 

Kapituły Zasłużonych dla Powiatu Sępoleńskiego /miejsce: biuro Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim/. 

22.03.2025 r. – udział Przewodniczącej RM w Więcborku w obchodach Dnia Kobiet  

w sołectwie Witunia zorganizowanych przez Koło Gospodyń Wiejskich oraz Sołtys sołectwa 

Witunia /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Witunia/. 

24.03.2025 r. - udział w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych /miejsce: Centrum Aktywności Seniora  

w Więcborku/. 

Ad.6 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami.  

27.02.2025 – 29.02.2025 r. – urlop wypoczynkowy. 26 Lutego Burmistrz Więcborka wraz z 

Przewodnicząca RM w Więcborku p. Anna Łańską oraz Więcborską Orkiestrą Dętą,  

Orkiestrą Dętą z Łobżenicy i formacją taneczną „Z Pasją do Tańca”, udał się do Włoch na 

wydarzenie: Zakończenie Karnawału w Weronie. Wydarzenie, to nie byłoby możliwe, gdyby 

nie osoba Kapelmistrza p. Dariusza Sobieralskiego, któremu należą się ogromne 

podziękowania. W wyjeździe tym udział wzięli również samorządowcy z Gminy Łobżenica 

w osobie: Burmistrza Łobżenicy p. Roberta Biskupiaka i Przewodniczącej RM w Łobżenicy 

p. Alicji Wendy. W piątek 28 lutego delegacje Gminy Więcbork i Gminy Łobżenica spotkały 

się z samorządowcami Werony. Podczas spotkania wręczono upominki składające się  

z lokalnego rękodzieła gminy Więcbork, lokalnych produktów z gminy Więcbork i Łobżenica 

oraz zdjęć pamiątkowych. Wydarzenie było elementem promocyjnym naszej tradycji  

i kultury. 

28.02.2025 r. – Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski wziął udział  

w obchodach Dnia Żołnierzy Wyklętych na Cmentarzu Komunalnym w Więcborku  

i Cmentarzu Parafialnym w Więcborku oraz w V Gali Dnia Myśli Braterskiej 3 Szczepu 

Więcborskich Drużyn Harcerskich /miejsce: Centrum Kultury i Sztuki w Sępólnie 

Krajeńskim/. 

1.03.2025 r. – Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski wziął udział  

w Walnym Zebraniu OSP Sypniewo. 

3.03.2025 r. – Burmistrz Więcborka uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym sołectwa 

Witunia /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Witunia/. 
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4.03.2025 r. – spotkanie z Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Sępólnie Krajeńskim p. Marią 

Grochowską w sprawie ewentualnej konieczności zapewnienia lokalu tymczasowego oraz 

współpracy dotyczącej, między innymi, zagospodarowania terenu na Osiedlu BoWiD  

w Więcborku /miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka/. Tego samego dnia Burmistrz odbył 

spotkanie z p. Brygida Dobber oraz Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku p. Joanna Soją – Tońską w sprawie organizacji tegorocznej edycji 

Mistrzowskiego Kursu Wokalnego prowadzonego przez Maestro Andrzeja Dobbera. 

Tegoroczny Kurs Wokalny poprowadzi wspólnie z Maestro Dobberem, p. Małgorzata 

Walewska Mezzosopran światowej sławy śpiewaczka. Wydarzenie odbędzie się w terminie 

28 lipca – 3 sierpnia 2025 r. w tym dniu Burmistrz uczestniczył także w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa Wymysłowo /miejsce: świetlica wiejska w Dorotowie/. 

5.03.2025 r. – udział w Powiatowych Targach Pracy i Edukacji w Sępólnie Krajeńskim.  

W tym dniu Burmistrz spotkał się z Komendantem Powiatowym Państwowej Straży Pożarnej 

w Sępólnie Krajeńskim bryg. Marcinem Mazurkiewiczem oraz jego Zastępcą mł. bryg. 

Robertem Lisem. Rozmowa dotyczyła bieżącej współpracy między Państwowa Strażą 

Pożarną, a samorządem gminnym oraz jednostkami OSP z terenu gminy Więcbork. Następnie 

Burmistrz uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Sypniewo, w Wiejskim Domu 

Kultury w Sypniewie. 

6.03.2025 r. – udział w roboczym spotkaniu z przedstawicielami Firmy BAK projektującej 

obwodnicę Więcborka oraz w posiedzeniu Rady nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Więcborku, gdzie omówione zostały wstępne wyniki finansowe Spółki, założenia 

inwestycyjne na rok 2025, w tym realizacja wymiany wodomierzy na przepływomierze 

ultradźwiękowe /wartość oszacowana inwestycji: 2.600.000, 00 zł/. Na ten cel Spółka 

pozyskała środki w ramach Konkursu ogłoszonego przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. W tym też dniu Burmistrz wziął udział w projekcji 

filmu z okazji Dnia Kobiet, pt.: „Jutro będzie nasze” /miejsce: Kino „PROMIEŃ - 

REAKTYWACJA” w Więcborku/. Tego samego dnia Zastępca Burmistrza Więcborka  

p. Jacek Masztakowski uczestniczył w obchodach Powiatowego Dnia Kobiet w Centrum 

Kultury i Sztuki w Sępólnie Krajeńskim.  

7.03.2025 r. – udział w spotkaniu zorganizowanym przez Prezes Fundacji „Pozytywna 

Energia” w ramach obchodów Dnia Kobiet w siedzibie Fundacji w Jastrzębcu. 

8.03.2025 r. – udział w spotkaniu zorganizowanym przez Koło Gospodyń Wiejskich  

w Jastrzębcu z okazji Dnia Kobiet /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Jastrzębiec/. W tym 

też dniu Burmistrz wziął udział w zebraniu sprawozdawczym OSP Zakrzewek /miejsce: 

świetlica wiejska sołectwa Zakrzewek/. 

9.03.2025 r. – udział w koncercie charytatywnym na rzecz Amelii Lipińskiej. Podziękowania 

dla wszystkich, którzy włączyli się w organizację koncertu oraz tym, którzy wsparli zbiórkę 

na rzecz Amelii.  

10.03.2025 r. – spotkanie z Wojewodą Kujawsko – Pomorskim p. Michałem Sztyblem. 

Podczas wizyty roboczej rozmawiano o bieżących sprawach dotyczących samorządu, 

Funduszu Rozwoju Dróg oraz wsparciu szpitala Powiatowego w Więcborku ze środków 

KPO. Ponadto podczas wizyty Burmistrz Więcborka wspólnie z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim wizytował plac budowy ulicy Ogrodowej w Wituni, inwestycji, która otrzymała 

dofinansowanie w ramach Funduszu Rozwoju Dróg, którym dysponuje Wojewoda Kujawsko 

– Pomorski /miejsce spotkania: Gmina Więcbork/. W tym dniu Burmistrz uczestniczył także 
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we mszy św. oraz uroczystościach pogrzebowych śp. Tadeusza Wąsowskiego – długoletniego 

pracownika Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

11.03.2025 r. – spotkanie z przedstawicielem Firmy Fiberhost, dotyczące sieci 

światłowodowej, która została wybudowana na terenie gminy Więcbork. Sieć została 

wybudowana na terenie miasta Więcborka i częściowo na terenach wiejskich. Na temat 

możliwości skorzystania z przyłącza, zostanie przygotowana informacja dla mieszkańców 

gminy Więcbork. Światłowód, który został wybudowany daje mieszkańcom opcję 

skorzystania z usług każdego operatora, który świadczy usługi szybkiego Internetu. Tego 

samego dnia Burmistrz uczestniczył we mszy św. oraz uroczystościach pogrzebowych śp., ks. 

Prałata Adama Kątnego Proboszcza Parafii w Więcborku w latach 2005 – 2017. Mszę  

św. i uroczystości pogrzebowe poprowadził ks. Biskup Krzysztof Włodarczyk. 

12.03.2025 r. – udział w gminnych obchodach Dnia Sołtysa. Uroczystość była okazją do 

złożenia podziękowań sołtysom z terenu gminy Więcbork, za ich pracę na rzecz lokalnych 

społeczności i życzeń wytrwałości w dalszej działalności społecznej /miejsce; Restauracja 

„Pod Koroną” w Więcborku/. Tego dnia Burmistrz wziął również udział w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa Jeleń /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Jeleń/. 

13.03.2025 r. - udział w spotkaniu roboczym dotyczącym przygotowania projektu 

zagospodarowania parteru budynku Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku. 

14.03.2025 r. – podpisanie umowy ze Stowarzyszeniem „Nasz Jastrzębiec” na realizację 

zadania publicznego w ramach rozstrzygniętego konkursu Burmistrza dla organizacji 

pozarządowych i stowarzyszeń. Następnie Burmistrz wziął udział w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa Lubcza /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Lubcza/. 

18.03.2025 r. – udział w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Zgniłka oraz spotkaniu online 

zorganizowanym przez Związek Miast Polskich poświęconym zagadnieniom związanym  

z tworzeniem i funkcjonowaniem społeczności energetycznych, takich, jak: klastry energii, 

spółdzielnie energetyczne. W tym też dniu Burmistrz uczestniczył w zebraniu 

sprawozdawczym sołectwa Czarmuń /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Czarmuń/. 

19.03.2025 r. - podpisanie umowy z p. Michałem Michalakiem właścicielem Firmy Michał 

Michalak PPHiU „Wegner&Michalak” z siedzibą w Więcborku na remont zabytkowej 

kamienicy przy ulicy Pocztowej 35 w Więcborku, której właścicielem jest Gmina Więcbork. 

inwestycja finansowana jest ze środków pozyskanych przez Gminę Więcbork z Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. Koszt inwestycji, to niespełna 300.000, 00 zł, kwota 

dofinansowania wynosi: 293.931, 16 zł. Tego samego dnia Burmistrz uczestniczył  

w Konwencie Burmistrzów Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Barcinie. W trakcie 

Konwentu omówiono miedzy innymi tematy: funduszy europejskich dla Kujaw i Pomorza, 

konkursów na retencję, omówiono nowe zasady realizacji Programu „Czyste Powietrze”  

i zadań operatorów, którzy mają mieszkańcom pomóc realizować ww. Program na terenie 

danych gmin. Ponadto w trakcie spotkania poruszono temat gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz sposobu liczenia poziomów recyklingu. Ponadto tego dnia Burmistrz wziął 

udział w zebraniu sprawozdawczym sołectwa Jastrzębiec /miejsce: świetlica wiejska sołectwa 

Jastrzębiec/, natomiast Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski uczestniczył 

w uroczystościach pogrzebowych śp. Haliny Misiak długoletniego pracownika i Kierownika 

Referatu Budownictwa Urzędu Miejskiego w Więcborku. 

20.03.2025 r. – udział w Konwencie Powiatu Sępoleńskiego. Poruszone na Konwencie 

tematy dotyczyły, między innymi komunikacji autobusowej na terenie powiatu sępoleńskiego 
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oraz temat poruszony przez Powiatowego Inspektora Sanitarnego w kwestii braku realizacji 

obowiązkowych szczepień, co w obecnym czasie stanowi, coraz większe zagrożenie dla 

ludności. Tego samego dnia Burmistrz wziął udział w zebraniu sprawozdawczym Koła 

Gospodyń Wiejskich w Sypniewie /miejsce: Wiejski Dom Kultury w Sypniewie/. 

21.03.2025 r. – podpisanie umowy ze Stowarzyszeniem „Z Pasją do Tańca” oraz  

z Klubem Sportowym „Gwiazda” Sypniewo na realizację zadania publicznego w ramach 

rozstrzygniętego konkursu Burmistrza dla organizacji pozarządowych i stowarzyszeń. Tego 

samego dnia Burmistrz odbył dwa zebrania sprawozdawcze: w sołectwie Puszcza i w 

sołectwie Suchorączek /miejsce: świetlice wiejskie ww. sołectw/. 

22.03.2025 r. – udział w obchodach Dnia Kobiet zorganizowanych przez sołtysa sołectwa 

Witunia p. Adrianę Cieślik oraz Przewodnicząca Koła Gospodyń Wiejskich w Wituni  

p. Małgorzatę Siekierkowską /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Witunia/. 

24.03.2025 r. – podpisanie umowy z Klubem Sportowym „TIME „ Lubcza i „GROM” 

Więcbork na realizację zadania publicznego w ramach rozstrzygniętego konkursu Burmistrza 

dla organizacji pozarządowych i stowarzyszeń. Następnie Burmistrz wziął udział w spotkaniu 

organizacyjnym dotyczącym Powiatowego Rajdu Rowerowego, który odbędzie się w tym 

roku 24 czerwca na terenie gminy Więcbork. w tym dniu Burmistrz wziął również udział  

w posiedzeniu połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych oraz posiedzeniu Komisji Rewizyjnej /miejsce: Centrum Aktywności 

Seniora w Więcborku/. Następnie Burmistrz udał się na zebranie sprawozdawcze sołectwa 

Borzyszkowo /miejsce: świetlica wiejska sołectwa Borzyszkowo/. 

Informacje dodatkowe – postępowania przetargowe: 

• 4.03.2025 r. – podpisano umowę na dostawę oleju napędowego oraz gazu skroplonego 

LPG dla Gminy Więcbork. Umowa dotyczy pojazdów w dyspozycji Gminy Więcbork, 

Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku oraz jednostek OSP. Ofertę złożyła 

Spółka Akcyjna „ORLEN” z siedzibą w Płocku. Cena brutto 1 l oleju napędowego 6, 32 

zł, cena brutto 1 l gazu skroplonego LPG 3, 26 zł. Wartość zamówienia, to kwota 345.510, 

00 zł brutto. 

• 14.03.2025 r. – nastąpiło otwarcie ofert na realizację zadania publicznego budowa 

zbiornika retencyjnego wraz z budową kanalizacji deszczowej w miejscowości Sypniewo. 

Wpłynęło 11 ofert. Zadanie zostało podzielone na II części. I Część – budowa zbiornika 

retencyjnego wpłynęło 10 ofert – kwota oszacowana i zabezpieczona 600, 00 zł. Oferta 

najwyższa, to kwota 547.213, 16 zł; najniższa oferta: 156.000, 00 zł. przetarg nie został 

jeszcze rozstrzygnięty, gdyż zachodzi tu kwestia rażąco niskiej ceny. Wszyscy oferenci, 

którzy wpisali się w rażąco niską cenę zostali wezwani do złożenia uzupełnień i wyjaśnień 

do złożonych ofert. II Część budowa kanalizacji deszczowej - zadania również 

skosztorysowano na kwotę 600.000, 00 zł – wpłynęło 6 ofert: najwyższa oferta 728.533, 

07 zł; najniższa oferta opiewa na kwotę 398.764, 77 zł. Podobnie, jak w przypadku  

I części zadania trwa procedura wyjaśniająca, dotycząca rażąco niskiej ceny. 

• 18.03.2025 r. – zawarta został umowa z ENEA Oświetlenie Spółka z o. o. na konserwację 

oświetlenia dróg i miejsc publicznych na terenie gminy Więcbork. Miesięczny koszt wg 

umowy na podstawie przedstawionej oferty wynosi 20.539, 87 zł. umowa została zawarta 

na 12 miesięcy. 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję.  
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Radny Jacek Kabattek nawiązując do informacji Burmistrza o rozmowach z Firmą 

instalującą na terenie gminy Więcbork sieci światłowodowe wskazał, że w niektórych 

częściach Zakrzewskiej Osady jest problem z dostępem do Internetu. Wspólnie z obecnym 

sołtysem ww. sołectwa została też przygotowana i podpisana przez mieszkańców petycja  

w przedmiotowej sprawie. Radny pytał, czy w związku z rozmowami, które odbył Burmistrz, 

jest szansa, że w sołectwie problem dostępu do Internetu zostanie załatwiony. 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że temat jest mu znany i jest dla niego ważny. Wie też, 

jak jest, to istotne dla mieszkańców, w tym dla firm prowadzących jednoosobową działalność 

gospodarczą. Rozmowy w tej kwestii są prowadzone i na przestrzeni najbliższego tygodnia, 

bądź dwóch, będzie już wiadomo więcej i wówczas na pewno będzie się kontaktował  

z sołtysami. Jest pewien pomysł na rozwiązanie problemu, choć oczywiście nie jest on 

gwarantem natychmiastowej realizacji przedsięwzięcia. Jednakże, jeżeli nie będzie się szukać 

rozwiązań i podejmować prób załatwienia sprawy, nikt inny tego nie zrobi. 

Radna Iwona Bonecka z kolei zainteresowała się spotkaniem Burmistrza z Prezes 

Spółdzielni Mieszkaniowej i rozmowami, dotyczącymi zagospodarowania terenu na Osiedlu 

BoWiD. Radna chciała poznać konkrety ustaleń, jakie wówczas zapadły. 

Burmistrz Więcborka potwierdził, że pojawił się pomysł na zagospodarowanie przestrzeni 

na Osiedlu BoWiD, stąd też odbyły się wspomniane rozmowy z Panią Prezes,  

gdyż rzeczony grunt należy do Spółdzielni Mieszkaniowej oraz kilku mieszkańców, którzy są 

jego współwłaścicielami. Prezes zadeklarowała współpracę oraz uzyskanie zgody od 

właścicieli terenu na prawo dysponowania gruntem dla Gminy Więcbork na potrzeby złożenia 

wniosku aplikacyjnego o środki na tą infrastrukturę. Obecnie przygotowywany jest projekt 

pod kątem tego, co może się znaleźć na przedmiotowym terenie, a koncepcja dotyczy, tzw. 

parków linowych, które będą atrakcją zarówno dla młodszych, jak i starszych dzieci. Nie ma 

tu mowy o typowym placu zabaw, ponieważ Konkurs, z którego Gmina chciałaby skorzystać 

nie jest dedykowany na taką infrastrukturę, a na tereny rekreacji i turystyki, dlatego też należy 

odpowiednio przygotować wniosek aplikacyjny, aby otrzymać możliwość dofinansowania.    

Radna Bonecka pytała, czy w tym roku uda się to przedsięwzięcie zrealizować. 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że w tym roku na pewno Gmina będzie aplikowała  

o środki zewnętrzne na ten cel.  

Przewodnicząca RM prosiła o uściślenie, czy zagospodarowanie ma dotyczyć tylko placu 

zabaw. 

Burmistrz Więcborka potwierdził, że chodzi o działkę przy bloku Nr 10 na Osiedlu BoWiD. 

Radny Tomasz Bykowski w imieniu mieszkańców - kierowców poruszających się drogą 

relacji Więcbork – Sypniewo, złożył zapytanie o celowość inwestycji, która jest obecnie 

prowadzona na tej trasie. Prace dotyczą skrajni drogi /nowych pasów w skrajni drogi/. 

Pytanie, to radny skierował w kontekście wcześniejszej informacji Burmistrza, mówiącej  

o planowanym remoncie 4 km odcinka nawierzchni drogowej w przedmiotowej lokalizacji.  

Burmistrz Więcborka wyjaśnił, że cieszy się, że te prace się odbywają i są one, jak 

najbardziej uzasadnione. Użytkownicy tej drogi, na, co dzień doświadczają, jak jest ona 

niebezpieczna. W tej chwili wymieniane są poobrywane skrajnie nawierzchni asfaltowej. 

Zakres remontu, o którym mowa, kończy się na granicy, przy której posadowiony jest zielony 

znak „Zakrzewska Osada”. Nie jest to przypadek zważywszy na, to, że w tym roku remont 4 

km odcinka drogi wojewódzkiej nr 189 obejmować będzie fragment drogi jadąc od strony 
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Sypniewa, od białej tablicy „teren zabudowany” – początek planowanej inwestycji, a koniec 

planowanej inwestycji, to zielona tablica „Zakrzewska Osada”. Zatem odcinek, o którym 

wspomniał radny nie będzie objęty ww. inwestycją. Stąd też, jak najbardziej celowym  

i słusznym posunięciem jest wykonanie działań naprawczych, które są już w trakcie realizacji. 

Chodzi tu o bezpieczeństwo i komfort użytkowników drogi.  

Radny Andrzej Wenda pytał, czy wspomniany przetarg na zakup paliwa obejmuje również 

zakup oleju opałowego, czy tylko olej napędowy i gaz. 

Burmistrz Więcborka podał, że tylko olej napędowy i gaz. Wartość zakupu oleju opałowego 

nie przekracza poziomu, który obliguje Gminę do przeprowadzenia postępowania 

przetargowego. W tym przypadku w grę wchodzi zapytanie ofertowe. 

 

Ad.7  Interpelacje i zapytania radnych  

1. Radna Beata Lida wnioskowała o zabezpieczenie wylewką asfaltową „kocie łby”  

w miejscowości Pęperzyn na skrzyżowaniu koło kościoła jadąc w stronę świetlicy 

wiejskiej sołectwa Pęperzyn. Ubytki w drodze stają się coraz większe, co prowadzi do 

dalszej degradacji nawierzchni drogi. 

• Radna prosiła również o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Bydgoszczy o 

montaż oświetlenia ulicznego solarnego przy przystankach komunikacji autobusowej. 

Brak doświetlenia tych miejsc stanowi poważne zagrożenie bezpieczeństwa dla 

mieszkance, zwłaszcza w godzinach wieczornych i nocnych, kiedy widoczność jest 

ograniczona. Kwestia dotyczy zwłaszcza osób starszych i młodzieży, często 

korzystających z transportu publicznego. 

2. Radna Iwona Bonecka w imieniu mieszkańców Bloku nr 1 na Osiedlu BoWiD zwróciła 

się z prośbą umiejscowienia znaku poziomego P 20 - koperta przy ww. bloku. Wzdłuż 

drogi biegnącej przy bloku regularnie parkują samochody, co uniemożliwia zaparkowanie 

służb medycznych i ratunkowych, a także samochodów dostawczych np. z transportem 

mebli, czy transportu odbierającego odpady wielkogabarytowe. Postawienie znaku ma na 

celu poprawę komunikacji przy budynku. 

3. Radna Dorota Wnuk w imieniu użytkowników dróg powiatowych: 

- Więcbork – Jastrzębiec; Jastrzębiec – Karolewo; Sępólno Krajeńskie – Jastrzębiec; 

Więcbork – Suchorączek – Wielowicz oraz w imieniu własnym, prosiła o zwrócenie się do 

Starosty Sępoleńskiego oraz Zarządu Drogowego w Sępólnie Krajeńskim o uporządkowanie 

poboczy i całego pasa drogowego przy ww. drogach. Chodziło też o zebranie nadmiaru ziemi 

na niektórych odcinkach oraz podniesienie i utwardzenie poboczy, które są niebezpiecznie 

zawyżone. Radna wniosła również o systematyczne wykaszanie zakrzewień i opracowanie  

w tym celu harmonogramu regularnych zabiegów pielęgnacyjnych, a także stałe 

monitorowanie poboczy i podejmowanie działań w razie zaistnienia potrzeby, poza ustalonym 

harmonogramem prac. 

 

Ad.8 - 9 Sprawozdanie z działalności MGOPS w Więcborku obejmujące także realizację 

Gminnych Programów oraz „Diagnoza potrzeb i potencjału wspólnoty samorządowej  

w zakresie usług społecznych Gminy Więcbork na lata 2025 - 2029” wraz z dokumentami 

planistycznymi CUS przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Więcborku  

p. Hanna Półgesek. 

 

Sprawozdanie oraz Diagnoza stanowią Załącznik Nr 1 i Nr 2 do niniejszego Protokołu – 

do wglądu w biurze RM oraz na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
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Informacje zostały uzupełnione poprzez prezentacje multimedialne 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radna Natasza Ksobiak pogratulowała Dyrektor i Jednostce efektów pracy. Wskazała też, 

że praca w tym dziale zadań Gminy jest niezwykle ciężka i tylko osoby, które mają z nią 

bezpośrednią styczność rozumieją tematykę i jej ciężar gatunkowy. Cieszy ją bardzo, że 

zmiana nazwy jednostki, tj. przekształcenie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Centrum Usług Społecznych wyeliminuje terminologię „Opieka”. W tej chwili 

pięknie brzmi nazwa Centrum Usług Społecznych, w skrócie CUS lub Centrum. Jednostka 

otwarta jest dla wszystkich i nie ma już „Klienta”, a jest „Mieszkaniec”, który bez względu na 

to, jaki ma problem, potrzebę, czy dysfunkcję, może się do niej zwrócić i będzie mógł 

uzyskać niezbędne wsparcie. Wszystkim pracownikom radna życzyła zdrowia, wytrwałości  

i powodzenia. 

 

Radny Andrzej Wenda złożył również Dyrektor i wszystkim pracownikom podziękowania 

za ich pracę na rzecz mieszkańców gminy Więcbork. Nadmienił jednocześnie, że Klubu 

Seniora działają i organizują się w mniejszej skali, w niektórych sołectwach, między innymi 

ma to miejsce w sołectwie Lubcza. Społeczeństwo się starzeje i wzrasta w związku z tym 

zapotrzebowanie na usługi opiekuńcze. Wyraził szacunek dla osób, które w chwili obecnej 

takiego wsparcia udzielają, a miał na myśli pracowników Centrum Usług Społecznych. 

 

Radna Iwona Bonecka stwierdziła, że jest pod dużym wrażeniem tego, co zobaczyła i jest 

też tym ogromnie poruszona. Szeroki wachlarz realizowanych na rzecz mieszkańców zadań  

w różnych aspektach, które zaspokajają szeroko pojęte potrzeby społeczne jest naprawdę 

imponujący. Z jednej strony pokazane zostało wiele radości i satysfakcji, które niesie za sobą 

działalność w Klubie Seniora, z drugiej informacja o malejącej ilości przyznawanych 

zasiłków, czyli sygnał, że dawanie pieniędzy nie jest rzeczą najważniejszą. Natomiast tym 

priorytetem jest koncentrowanie się Jednostki na kształtowaniu społeczeństwa, nauce 

funkcjonowania w życiu codziennym. Po tym, co zobaczyła i czego się dowiedziała, trudno 

powiedzieć, że mieszkańcy gminy Więcbork nie mają możliwości uzyskania pomocy.  

W pewien sposób można przyjąć, że CUS jest organizatorem życia w gminie Więcbork i ten 

kierunek działań uznaje za piękny, i właściwy. Za takie też podejście do wykonywania pracy 

bardzo Pani Dyrektor dziękowała. 

 

Przewodnicząca RM poruszyła temat, nad którym Centrum Usług Społecznych ostatnio 

pracuje, tj. integracji młodzieży ze społeczeństwem. Nie jest, to proste zadanie, ale skoro 

działania w tym kierunku zostały podjęte, to liczy na to, że w najbliższej przyszłości, to się 

zmieni. Życzyła, żeby, to centrum integracji dzieci i młodzieży powstało i aktywnie działało 

wspólnie z osobami starszymi. Uważała, że Dyrektor CUS mocno się wpisała w lokalną 

społeczność. Jest dyrektorem od niedawna, ale jest bardzo dobrym człowiekiem  

i zintegrowała się z wszystkimi środowiskami bezproblemowo. Radna powiedziała, że 

pracownicy Centrum są zauważalni na ulicach miast, gdy spieszą z pomocą do osób 

potrzebujących. Duży ukłon w stronę tych pracowników za ich codzienne zaangażowanie, jak 

i do tych, którzy tego wsparcia udzielają z pozycji pracownika administracji Centrum Usług 

Społecznych w Więcborku. Przewodnicząca podziękowała również uczestniczącym  

w obradach sesji przedstawicielkom Klubu Seniora za ich otwartość, chęć wspólnego 

działania i ubogacania lokalnego kolorytu. Nie bez przyczyny więcborski CUS,  

a w przeszłości MGOPS odwiedzały inne ośrodki tego typu, uznając go za wzorcowy, w celu 

czerpania inspiracji i przenoszenia dobrych praktyk do swoich samorządów. Kończąc raz 
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jeszcze przekazała podziękowania i wyrazy szacunku dla wszystkich pracowników Centrum 

Usług Społecznych oraz Dyrektor Jednostki.  

 

Dyrektor CUS podziękowała za miłe słowa skierowane w kierunku zarządzanej przez nią 

Jednostki i jej pracowników. Wspomniała, że w ubiegłym roku po raz pierwszy przedstawiała 

sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i nie 

ukrywała, że było, to dla niej duże wyzwanie. Dziś po roku pracy w Ośrodku było jej 

zdecydowanie łatwiej omawiać te sprawy, również, dlatego, że spotkała się z tak miłym 

odbiorem i ze strony radnych, ze strony zwierzchników oraz seniorów, z którymi bardzo 

dobrze jej się współpracuje. Przede wszystkim, jednak bardzo chciałaby z tego miejsca 

podziękować współpracownikom. Ostatni rok był bardzo trudny zadaniowo i bardzo dziękuje 

im za ogromne zaangażowanie, z jakim podeszli do powierzonych im zagadnień. 

 

Burmistrz Więcborka zauważył, że czas bardzo szybko biegnie, bo rzeczywiście z dniem  

1 stycznia 2024 r. obecna Dyrektor CUS podjęła pracę w Jednostce i można powiedzie 

wyzwanie, jakim jest prowadzenie tak wspaniałego zespołu, zgranej kadry ludzi, doskonale 

przygotowanych od strony merytorycznej. Dziś może powiedzieć otwarcie, to, co 

wielokrotnie zresztą podkreślał, a mianowicie, że Dyrektor podołała realizacji powierzonych 

jej zadań. To dla niego ogromna radość, ale też i zaszczyt móc współpracować z Dyrektor  

i podległymi jej pracownikami Centrum Usług Społecznych w Więcborku. Przekształcenie 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku w Centrum Usług 

Społecznych w Więcborku było formalnością, gdyż zawsze więcborski Ośrodek podawany 

był za wzór dobrze i sprawnie funkcjonującego mechanizmu. Wielu prelegentów 

przyjeżdżających na różnego rodzaju spotkania podkreślało wielokrotnie, że Więcbork CUS 

już ma. Formalnie przekształcenie nastąpiło z dniem 1 stycznia 2025 r. i obecnie działalność, 

ta jest bardzo szeroka i skierowana do wszystkich mieszkańców. To klucz dotyczący 

funkcjonowania Centrum Usług Społecznych na terenie gminy Więcbork. Wszyscy mają 

świadomość, że doskonale zaopiekowani są nasi seniorzy i ich wdzięczność i radość z tego 

tytułu widać na każdym kroku i przy każdej okazji spotkania, co bardzo cieszy. Natomiast 

nowym wyzwaniem jest zintegrowanie i włączenie do tej integracji młodzieży. Na spotkaniu 

dotyczącym Diagnozy Potrzeb Społecznych prowadzonym przez Organizatora Społeczności 

Lokalnej p. Pawła Węgrzyna podkreślano rolę funkcjonowania Świetlicy Środowiskowej, 

która zapewnia bardzo dobrą opiekę dzieciom, ale do zagospodarowania pozostaje przestrzeń 

dla młodzieży i zorganizowanie jej w określoną strukturę. Kluczowe w tej mierze jest 

przygotowanie odpowiedniej diagnozy, w której młodzież wyrazi swoje potrzeby  

i oczekiwania w sposób precyzyjny. To z kolei umożliwi realizację ich oczekiwań, tak, by 

poczuli się grupą dostrzeganą przez radnych, Burmistrza i placówki funkcjonujące na terenie 

gminy Więcbork. 

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusje i ogłosiła piętnastominutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie obrady wznowiono. 

 

Ad.10 Informację na temat realizacji zadań w roku 2024 i planowane przedsięwzięcia na rok 

2025 przedstawiła Dyrektor Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Więcborku  

p. Joanna Soja – Tońska. 

 

Informacja stanowi Załącznik nr 3 do niniejszego Protokołu – do wglądu w biurze RM 

oraz stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku. 
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Informacja uzupełniona została prezentacją multimedialną. 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radny Tomasz Bykowski podziękował Dyrektor za przedstawienie sprawozdania, z którego 

wynika, że Jednostka Kultury ma szeroką i bogatą ofertę dedykowaną wszystkim grupom 

wiekowym. W odniesieniu do tabel ujętych w omawianym podsumowaniu, a dotyczących 

ilości uczestników aktywnie działających w sekcjach zainteresowań radny zasugerował, że 

być może na początku roku warto byłoby zwrócić się z propozycjami aktywności 

bezpośrednio do szkół podstawowych i średnich, i tam zintensyfikować działania 

promocyjne. Radny wskazał, że w poprzednim punkcie porządku obrad była mowa o 

potrzebie stworzenia dla młodzieży i dzieci miejsca integracji, a jego zdaniem Ośrodek 

Kultury idealnie wpisuje się w tą koncepcję. Będąc przy głosie, radny podziękował za 

organizację w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury w Więcborku cyklu spotkań dla dzieci i 

młodzieży z muzykami Filharmonii Pomorskiej, które poza aspektem edukacyjnym 

zapoznającym słuchaczy z rodzajami muzyki i grą na instrumentach, mają one również walor 

rozwijający wrażliwość muzyczną. Zdaniem radnego na pewno warto te spotkania 

kontynuować. W imieniu społeczności szkolnych gminy Więcbork podziękował Dyrektor 

Ośrodka Kultury. 

 

Radna Iwona Bonecka przyznała, że zgadza się z przedmówcą, co do tego, że należałoby 

zrobić w szkołach akcję promocyjną i zachęcić młodzież i dzieci do zaangażowania się  

w proponowane przez MGOK formy spędzania wolnego czasu, czy rozwijania pasji. Być 

może baza lokalowa w pewien sposób ogranicza na tą chwilę liczebność grup, ale po 

remoncie pewnie się to zmieni. Oferowane zajęcia są na pewno atrakcyjne, więc warto je 

promować i zwiększyć ilość uczestników zajęć. Radnej bardzo podobał się pomysł 

wprowadzenia zajęć dla dzieci w przedziale 0 – 24 m-ce, czyli dla najmłodszej grupy 

odbiorców. Ten kierunek jest obecnie bardzo modny i bardzo pożądany w sensie rozwoju 

dziecka. Za ciekawy pomysł, który bardzo przypadł jej do gustu, uznała elementy ceramiczne, 

które pojawiły się na elewacji budynku MGOK, ożywiające historię miasta i przypominające 

ważne dla niego miejsca. Życzyła, aby zbliżający się remont obiektu spełnił oczekiwania 

estetyczne i funkcjonalne. 

 

Radna Beata Kopta mówiła o zasadności przedłożenia w szkołach już z początkiem roku 

szkolnego harmonogramu projekcji filmowych, np. dotyczących lektur szkolnych. Jest to 

ważne z punktu widzenia organizacji pracy szkoły i odpowiedniego dostosowania do planu 

lekcyjnego. Podobna prośba dotyczyła występów muzyków z Filharmonii Pomorskiej,  

z którymi można ustalić rozkład występów na cały rok szkolny. Zainteresowanie jest 

ogromne, a nie wszystkim szkołom udaje się skorzystać z tej oferty.  

 

Radny Jacek Kabattek powiedział, że zgadza się z tym, że propozycji i imprez jest wiele, 

ale z wyłączeniem Sypniewa niewiele dzieje się w świetlicach wiejskich. Był czas, kiedy coś 

w ramach różnych Programów się działo, teraz tych działań nie widać.  

 

Przewodnicząca RM za pozytyw uznała, że wiele się w Ośrodku Kultury dzieje i propozycji 

dla mieszkańców jest coraz więcej. Widać również, że mieszkańcy coraz liczniej odpowiadają 

na ofertę proponowaną przez Ośrodek Kultury, w tym również na imprezy biletowane. 

Pierwsza z uwag dotyczyła konieczności rozłożenia w czasie propozycji imprez i wydarzeń. 

W harmonogramie na ten rok widoczna jest kumulacja propozycji w miesiącach styczeń – 

marzec, natomiast w kwietniu nie ma nic. Zasadnym byłoby, aby przy tworzeniu koncepcji 
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działań w każdym miesiącu pojawiła się jakaś propozycja, tym samym też, u mieszkańców 

wykształcił się pewien nawyk, że cały czas z tej oferty można korzystać. Kolejnym 

niedociągnięciem jest brak regularnego aktualizowania strony internetowej MGOK 

w Więcborku. Jest, co prawda strona Facebookowa, ale nie wszyscy z tej aplikacji korzystają, 

więc istotne jest, aby również strona internetowa była bieżąca. Nie działa też przekierowanie 

ze strony internetowej na Facebooka. Poza tym znany jest już praktycznie harmonogram 

imprez letnich, a w kalendarzu na stronie ich brak. Koniecznie trzeba to, jak najszybciej 

zmienić i już w tym momencie dać mieszkańcom gminy i nie tylko możliwość zapoznania się 

z tym, co dla nich przygotowano. Poza tym, taka informacja powinna się również znaleźć na 

stronie Internetowej Miasta i Gminy Więcbork. Wiele osób, w tym również i ona przed 

wyjazdem do konkretnego miasta sprawdza na stronie, co w danym czasie w tym miejscu się 

dzieje, gdzie warto pójść i, co zobaczyć. W tej chwili wygląda, to tak, jakby nic się u nas nie 

działo, a przecież wiemy, że oferta jest bogata i atrakcyjna. Nadto już teraz należy pomyśleć  

o ulotce promocyjnej i przy jej tworzeniu uwzględnić, to, co w roku ubiegłym zawiodło,  

tj. zebrać i zsynchronizować wszystkie letnie wydarzenia organizowane przez różne instytucje 

i organizacje działające na terenie gminy Więcbork i uwidocznić je na jednej wspólnej ulotce. 

Zdaniem radnej od maja taka ulotka powinna dotrzeć do mieszkańców i pojawić się na stronie 

internetowej. Sugestią radnej było również, aby na szerszą skalę rozpropagować działalność 

Kina „Promień - Reaktywacja” i plakaty reklamujące poszczególne seanse filmowe 

umieszczać je też, np. w szkołach. Radna pytała również, co należy rozumieć pod pozycją: 

„przychody wypracowane przez MGOK”. 

 

Dyrektor MGOK w Więcborku odpowiedziała, że na pewno są to dotacje, które otrzymuje 

Jednostka Kultury otrzymywane z zewnętrznych źródeł. Poza tym, są, to wpływy ze 

sprzedaży biletów, akredytacji na półkolonie, akredytacji na Kurs Mistrzowski, itp. 

 

Przewodnicząca RM zapytała, dlaczego sekcja szachowa w MGOK była płatna, skoro 

pozostałe są bezpłatne, z wyjątkiem gry na instrumentach. 

 

Dyrektor MGOK w Więcborku sprostowała, że płatność dotyczy wszystkich zajęć i jest, to 

kwota 40, 00 zł miesięcznie za jedno dziecko. Jest, to symboliczna opłata, która wiąże 

odbiorcę z zajęciami i wprowadza niejako obowiązek uczęszczania na zajęcia. Tak samo było 

w przypadku zajęć szachowych, ale w tej chwili prowadzący rozwiązał umowę i na ten 

moment poszukiwana jest osoba, która mogłaby przejąć i poprowadzić grupę szachową.  

 

Burmistrz Więcborka powiedział, że z większością sugestii przekazanej Dyrektor MGOK 

przez przedmówców się zgadza. Wszyscy mamy świadomość, że funkcjonowanie Jednostki 

Kultury na przestrzeni lat uległo diametralnej zmianie i jest, to zauważalna, ma nadzieję przez 

wszystkich, zmiana na lepsze. Za, to dziękuje Pani Dyrektor, jak również wszystkim 

pracownikom. Nie oznacza, to jednak, że nie ma kolejnych wyzwań, które trzeba podjąć, 

wiele rzeczy należy poprawić, dążymy do doskonałości, a jest, to proces i nie jest on łatwy. 

Jednym z priorytetów jest zagospodarowanie czasu wolnego dla młodzieży, o czym 

wielokrotnie rozmawiano. Obecnie oczekiwane są ostateczne wyniki przeprowadzanej 

diagnozy. W planach jest przygotowanie miejsca spotkań młodzieży, stricte im dedykowane, 

choć jeszcze nie do końca zdefiniowane. W imieniu własnym i mieszkańców Burmistrz 

podziękował Dyrektor za prowadzoną działalność. 

 

Dyrektor MGOK odnosząc się do zgłoszonych sugestii powiedziała, że się z nimi zgadza, 

ale w przypadku strony internetowej MGOK niejednokrotnie podkreślała, że współpraca  

z informatykiem jest trudna. Z tego, co udało się jej zorientować na rynku w cenniku 
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stworzenia nowej strony, to koszt wynosi 25.000, 00 zł. W tej chwili MGOK płaci dużo 

mniejsze pieniądze, a stroma jest na pewnym gotowym szablonie i, wg informatyka, nie 

wszystkie funkcje mogą się na niej znaleźć. Sprawa jest monitorowana i trwają usilne 

starania, żeby możliwe zmiany pojawiły się, jak najszybciej. Jeżeli chodzi o miejsce 

przeznaczone dla młodzieży, to dokonano analizy rynku pod kątem aplikacji, bo młodzież jest 

dziś mocno związana z telefonem i aplikacjami, i nawiązała telefoniczną rozmowę z firmą,  

z którą Burmistrz Więcborka pozostaje w ścisłym kontakcie. Temat ulotki, jest z kolei  

w trakcie realizacji. Miało odbyć się spotkanie z Burmistrzami, ale zostało odwołane  

i przełożone na bieżący tydzień. Po spotkaniu, kiedy będzie już pewność, że wszystkie 

wydarzenia się odbędą, możliwe stanie się wstawienie kalendarza na stronę internetową. 

Działalność promocyjna MGOK i jej oferty programowej odbywa się od dwóch lat w formie 

„Drzwi Otwartych” w miesiącu wrześniu. Jedne „Drzwi Otwarte były dla szkół i tu 

frekwencja była bardzo udana. W kolejnym roku zorganizowano „Drzwi Otwarte” w sobotę 

licząc, że pojawią się rodzice z dziećmi, ale odzew był dużo mniejszy. Ponadto MGOK 

organizuje Warsztaty dla szkół, więc jest to też działalność promocyjna. W tym momencie 

jest już zapisanych 16 klas na Warsztaty Wiosenne z Haftem Krajeńskim. Kolejne Warsztaty 

odbędą się z okazji Dnia Matki i Święta Konstytucji 3 Maja. 

 

Przewodnicząca RM doprecyzowała, że jej sugestia nie dotyczyła strony internetowej 

MGOK, jako takiej, bo nie jest ona zła. Chodzi przede wszystkim o to, aby były na niej 

aktualne informacje o wydarzeniach i jej prowadzenie było na bieżąco. Natomiast 

bezdyskusyjna jest kwestia przygotowania wspólnie z działem Promocji UM w Więcborku 

ulotki informacyjnej, dotyczącej harmonogramu zaplanowanych wydarzeń.  

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

 

Z obrad ubył radny Mateusz Łański oraz radny Marek Kuś - obecnych 13 radnych 

 

Ad.11-12 Projekty uchwał finansowych Gminy Więcbork omówiła Skarbnik Gminy 

Więcbork p. Alina Kruk 

 

a) w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2025,  

 

Zmiany dotyczyły:  

 

1. Zwiększa się plan finansowy dochodów z tytułu rezerwy na uzupełnienie dochodów Gminy 

Więcbork (75835 §2750) o kwotę 198.154,00 zł. Zwiększenia dokonano na podstawie pisma 

Ministra Finansów z dnia 12 marca 2025 r. znak: ST3.4751.6.2025. Środki te mają pokryć 

skutki wzrostu o 5% średnich wynagrodzeń nauczycieli, czyli ponad poziom tego wzrostu 

przyjęty do ustalenia potrzeb finansowych na rok 2025, tj. 4,10%. Po stronie wydatków kwota 

ta ujęta została w rozdziałach: 80101 (§4790, §4110, §4120), 80103 (§4790, §4110, §4120), 

80104 (§4790, §4110, §4120) i 80107 (§4790, §4110, §4120). 

2. Dokonuje się aktualizacji rozdziałów w planie dochodów w związku z Rozporządzeniem 

Ministra Finansów z dnia 13 grudnia 2024 r. zmieniającego rozporządzenie w sprawie 

szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków 

pochodzących ze źródeł zagranicznych (Dz. U. z 2024 poz. 1872). Zgodnie  

z rozporządzeniem należne dochody z tytułu subwencji ogólnej ewidencjonowane będą  

w rozdziale 75834, natomiast środki z rezerwy na uzupełnienie dochodów gminy w rozdziale 

75835. Poprzednio obie pozycje dochodów ujęte były w rozdziale 75802. 

3. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 
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• 75023 §0830 o kwotę 1.788,00 zł (wpływy z płatności za usługę udostępnienia 

pomieszczenia na bezpłatny punkt pomocy prawnej w ramach rządowego systemu 

bezpłatnego poradnictwa), 

 

• 75023§0970 o kwotę 800,00 zł (wpływy z różnych dochodów – wpływ z tytułu rozliczeń 

z dostawcą terminali płatniczych do urzędu), 

 

• 75085§0970 o kwotę 9.100,00 zł (wpływy kwot ściągniętych egzekucyjnie od byłego 

pracownika), 

 

• 75616 §0880 o kwotę 6.100,00 zł (wpływy z opłaty prolongacyjnej), 

 

• 80101 §0750 o kwotę 400,00 zł oraz 80104 §0750 o kwotę 300,00 zł (wpływy z najmu 

pomieszczeń w placówkach oświatowych), 

 

• 85395 §0920 o kwotę 1.000,00 zł (odsetki bankowe od środków zgromadzonych na 

rachunku bieżącym), Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na poziomie 

umożliwiającym zwiększenie o wskazane kwoty planu finansowego. Natomiast  

w przypadku planu dochodów w rozdziale 75023 §0830 uwzględnia on planowane 

dochody w br. wynikające z obowiązującej umowy zawartej w Powiatem Sępoleńskim. 

4. Zwiększa się plan dochodów (§0950) i wydatków (§4270) w rozdziale 90015 o kwotę 

17.661,00 zł w związku z częściowym odszkodowaniem od Ubezpieczyciela za szkodę  

w majątku Gminy polegającej na pożarze choinki LED na Placu Jana Pawła II w Więcborku. 

Odszkodowanie zostanie przeznaczone na likwidację szkody. 

5. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa przejścia dla 

pieszych wraz z doświetleniem wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 241 na ul. Wyzwolenia  

w Więcborku”. W br. zostanie wykonana dokumentacja techniczna na to zadanie, natomiast  

w 2026 r. Gmina Więcbork wybuduje zaprojektowane doświetlenie przejścia. Przewidywana 

wartość dokumentacji to 25.000,00 zł. 

6. Wprowadza się do realizacji nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa doświetlenia 

przejścia dla pieszych w Borzyszkowie, Gm. Więcbork wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 242”. 

Przewidywana wartość zadania to 60.000,00 zł. 

7. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75023 §4440 o kwotę 6.000,00 zł  

z przeznaczeniem na zabezpieczenie środków na odpis na ZFŚS w związku ze wzrostem 

przeciętnego wynagrodzenia miesięcznego w gospodarce narodowej, pomniejszonego  

o potrącone od ubezpieczonych składki na ubezpieczenia emerytalne, rentowe oraz 

chorobowe. Wynagrodzenie miesięczne w gospodarce narodowej w drugim półroczu 2024 r., 

czyli podstawa naliczenia odpisu na ZFSS wynosi 7.262,39 zł, co daje kwotę odpisu  

w wysokości 2.723,40 zł/pracownika. 

8. Dokonuje się następujących zmian w planie finansowym wydatków w rozdziale 75095: 

 

• w §4430 zwiększa się plan o kwotę 2.550,00 zł z przeznaczeniem na opłacenie składki 

członkowskiej na rzecz Stowarzyszenia OPPT Sępólna Krajeńskiego,  

 

• w §4610 zwiększa się plan o kwotę 2.900,00 zł tytułem zaliczki dotyczącej wniosku  

o dokonanie opisu i oszacowania nieruchomości w związku prowadzonym przez 

komornika sądowego postępowaniem egzekucyjnym na rzecz Gminy Więcbork. 
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9. Zwiększa się plan finansowy w rozdziale 75414 o kwotę łączną 20.000,00 zł na realizację 

zadań związanych z zapobieganiem ASF tj. wykonanie bariery zapachowej ograniczającej 

migrację dzików. 

10. Rozwiązuje się częściowo rezerwę ogólną na kwotę 102.883,67 zł z przeznaczeniem na 

sfinansowanie zadań określonych w pkt 5, 6 i 9 uzasadnienia. 

11. W rozdziale 75085 i 85516 oraz w dziale 801, oprócz zmian opisanych w pkt 1 

uzasadnienia, dokonano zmian w planach finansowych wydatków placówek oświatowych w 

związku z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

12. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w rozdziale 85219, w części 

dotyczącej realizacji projektu dofinansowanego z budżetu środków UE pn.: „Centrum Usług 

Społecznych w Więcborku”, pomiędzy §2057 i §2059 a §2005 i §2009 o łączną kwotę 

457.000,00 zł celem prawidłowej realizacji zadania. 

13. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 85295 w związku z realizacją 

projektu partnerskiego z dofinansowaniem z budżetu środków UE pn.: „Klub Integracji 

Społecznej w Więcborku”. Partnerem Wiodącym projektu jest Fundacja pro Europa  

z siedzibą w Toruniu, natomiast Gmina Więcbork jest Partnerem Projektu. Kwota 

zwiększenia to 5.221,67 zł i wynika z faktu nie zrealizowania w ur. wszystkich 

zaplanowanych wydatków. Stąd konieczność zwiększenia planu o niewykorzystane środki 

budżetu projektu. 

14. Dokonuje się zmian w planie wydatków w rozdziale 90002 pomiędzy §4210 a §4440  

o kwotę 250,00 zł w związku ze wzrostem podstawy odpisu na ZFSS. 

 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii – Opinia Komisji Połączonych 

Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych – pozytywna.  

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej  

w Więcborku kadencja 2024-2029. 

 

b) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Więcbork. 

 

Projekt jest wypadkową zmian przyjętych przez radnych w poprzedniej uchwale. Zamiany 

dotyczą lat 2025 – 2027. W roku 2025 zaktualizowane zostają kwoty dochodów i wydatków, 

aby były one zbieżne z wprowadzonymi zmianami w budżecie Gminy Więcbork. 

uaktualnieniu podlega również struktura finansowania deficytu poprzez umieszczenie 

środków niewykorzystanych, tak, by stanowiły one źródło finansowania zdania Klub 
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Integracji Społecznej w Więcborku. W związku z tym w załączniku przedsięwzięć, gdzie 

zadanie, to umieszczone jest, jako zadanie wieloletnie, został uaktualniony limit wydatków na 

rok bieżący, który wynosi 34.837, 67 zł. Limit na 2026 r. pozostaje bez zmian. Do załącznika 

przedsięwzięć jest propozycja wprowadzenia nowego zadnia inwestycyjnego w związku  

z dokumentacją, jaka będzie przygotowywana w roku bieżącym na budowę przejścia dla 

pieszych i jego doświetlenie  w ciągu drogi wojewódzkiej nr 241. W roku 2026 zostanie 

wykonane doświetlenie i, to zadanie oszacowane zostało na kwotę 60.000,00 zł.  

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii – Opinia Komisji Połączonych 

Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych – pozytywna.  

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie. 

Na sali 13 radnych. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej  

w Więcborku kadencja 2024-2029. 

 

Ad.13 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Usług Społecznych dla Gminy 

Więcbork na lata 2025-2027” przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Społecznych  

w Więcborku p Hanna Półgęsek. 

  

Dyrektor CUS w Więcborku wprowadziła też autopoprawkę do projektu uchwały. W dniu 

poprzednim, w czasie trwania posiedzenia Komisji, wpłynęła zgoda Instytucji Zarządzającej 

na wprowadzenie zmiany zapisów dotyczących realizacji specjalistycznej usługi opiekuńczej, 

pn.: „mobilne poradnictwo pedagogiczne”, na „mobilne poradnictwo psychologiczne”. 

Zdaniem Placówki psycholog jest bardziej potrzebny mieszkańcom gminy Więcbork, niż 

pedagog, stąd też, skierowano prośbę o możliwość zmiany w tym zakresie. Wniosek został 

rozpatrzony w trybie ekspresowym, a zaproponowana zmiana zaakceptowana.  

 

Zgodnie z art.4 ust.1 ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. o realizowaniu usług społecznych przez 

centrum usług społecznych, rada gminy może przyjąć w drodze uchwały, program usług 

społecznych, określający usługi społeczne wynikające z potrzeb wspólnoty samorządowej. 

Program usług społecznych powstał w oparciu o przeprowadzoną diagnozę potrzeb  

i potencjału wspólnoty samorządowej gminy Więcbork. Wprowadzenie planu usług 

społecznych w gminie jest niezbędnym krokiem zmierzającym w kierunku skutecznego 

zaspokajania zdiagnozowanych potrzeb lokalnej społeczności oraz poprawy życia 

mieszkańców gminy Więcbork. Oferowane usługi społeczne zawarte w planie usług 

społecznych mają charakter powszechny. Ich celem jest zaspokajanie bieżących potrzeb 

mieszkańców ale także aktywizowanie społeczności lokalnej. Przyjęty plan usług społecznych 
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umożliwi skuteczne i zorganizowane podejście do problemów społecznych oraz przyczyni się 

do zrównoważonego rozwoju gminy. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii – Opinia Komisji Połączonych 

Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych – pozytywna.  

 

Projekt nie wywołał dyskusji. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie uwzględniające wniesioną autopoprawkę przez 

Dyrektor CUS w Więcborku. 

Na sali 13 radnych. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 13 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej  

w Więcborku kadencja 2024-2029 

 

Z obrad ubył radny Tomasz Bykowski – obecnych 12 radnych 

 

Ad.14 – 15 Projekty uchwał opracowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska  

i Dróg omówił Kierownik Działu p. Tomasz Fifielski 

 

a) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Więcbork w 2025 roku, 

 

 

Zgodnie z art. 1a ust.1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt Rada Gminy 

określa w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku 

zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom przez gminę, wynikającego z art. 1 ust. 1 ww. 

ustawy. W związku z powyższym przygotowany został „Program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Więcbork w 2024 

roku”, który stanowi załącznik do niniejszej uchwały. Obejmuje on swoim zakresem 

realizację takich zadań jak: 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych 

z udziałem zwierząt. 
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Projekt programu przekazany został do zaopiniowania powiatowemu lekarzowi weterynarii 

oraz dzierżawcom lub zarządcom obwodów łowieckich, działającym na obszarze gminy 

Więcbork. Powiatowy Lekarz Weterynarii wskazał, aby w Programie zostały wpisane numery 

telefonów do osób, z którymi służby mogą kontaktować się przez całą dobę w przypadku 

zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt. Zapisy te ujęte zostały w § 28 załącznika do 

uchwały. W uchwale wskazane są również gabinety weterynaryjne, z którymi Gmina 

Więcbork ma podpisane stosowne umowy. 

Na realizację tego zadania w budżecie Gminy Więcbork przewidziana jest kwota 70.600, 00 

zł, z czego większość przeznaczona jest na zapewnienie opieki zwierzętom w schroniskach, 

obligatoryjną sterylizację, poszukiwanie nowych właścicieli dla zwierząt, dokarmianie, 

odławianie, zapewnienie całodobowej opieki i zapewnienie opieki dla odebranych zwierząt 

gospodarskich. 

 

Kierownik Referatu UM omawiając projekt podziękował mieszkance Więcborka p. Kindze 

Denkiewicz za współpracę z Gminą w zakresie czynnego udziału w procesie adopcyjnym 

zwierząt, tj. poszukiwania nowych właścicieli dla znalezionych psów i kotów oraz opieki nad 

zwierzętami. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii – Opinia Komisji Połączonych 

Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych – pozytywna.  

 

Uwag nie było. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.  

Na sali 12 radnych. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej  

w Więcborku kadencja 2024 

 

b) w sprawie wprowadzenia Regulaminu udzielania dotacji celowych w ramach Programu 

priorytetowego "Ciepłe Mieszkanie" na terenie gminy Więcbork 

 

 

Program priorytetowy „Ciepłe Mieszkanie” skierowany jest do osób fizycznych 

posiadających tytuł prawnym wynikający z prawa własności lub ograniczonego prawa 

rzeczowego do lokalu mieszkalnego, znajdującego się w budynku wielorodzinnym oraz 

wspólnot mieszkaniowych położonym na terenie Gminy Więcbork. Celem programu jest 

poprawa jakości powietrza oraz zmniejszenie emisji pyłów oraz gazów cieplarnianych. 

Dotację przyznaje się na demontaż wszystkich nieefektywnych źródeł ciepła na paliwa stałe 

służących do ogrzewania lokalu mieszkalnego oraz zakup i montaż źródła ciepła do celów 

ogrzewania lub ogrzewania i ciepłej wody użytkowej (dalej c.w.u) albo podłączenie lokalu 

mieszkalnego do efektywnego źródła ciepła w budynku  

Dodatkowo mogą być wykonane:  
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• demontaż oraz zakup i montaż nowej instalacji centralnego ogrzewania i/lub cwu w lokalu 

mieszkalnym, instalacji gazowej od przyłącza gazowego / zbiornika na gaz do kotła,  

• zakup i montaż okien w lokalu mieszkalnym i/lub drzwi oddzielających lokal od 

przestrzeni nieogrzewanej lub środowiska zewnętrznego (zawiera również demontaż),  

• zakup i montaż wentylacji mechanicznej z odzyskiem ciepła w lokalu mieszkalnym,  

• dokumentacja projektowa dotycząca powyższego zakresu.  

 

Środki finansowe na realizację programu pochodzą z dotacji Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. Obowiązkiem Gminy Więcbork jest 

przeprowadzenie naboru wniosków oraz rozliczenie umów o dofinansowanie dla 

Beneficjentów końcowych Programu „Ciepłe Mieszkanie”, zgodnie z wytycznymi 

opracowanymi przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska.     

 

Przyjęta uchwała wejdzie w życie 14 dni od publikacji w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

Przewodnicząca RM poprosiła o przedstawienie opinii – Opinia Komisji Połączonych 

Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego oraz Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych – pozytywna.  

 

Uwag nie było. 

 

Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.  

Na sali 12 radnych. 

 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 12 radnych 

Przeciwnych - 0 radnych 

Wstrzymało się od głosu - 0 radnych 

 

Zestawienie głosowania imiennego stanowi Załącznik do Protokołu i dostępne jest na 

stronie BIP Urzędu Miejskiego w Więcborku (zakładka: sesje Rady Miejskiej  

w Więcborku kadencja 2024 

 

Ad.16 Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Jan Antczak w imieniu mieszkańców Runowa Krajeńskiego i swoim, jako sołtysa 

sołectwa Runowo podziękował p. Michałowi Michalakowi za bezinteresowne odnowienie 

elewacji na budynku Szkoły Podstawowej w Runowie Krajeńskim. Wartość zadania 70.000, 

00 zł, z czego 50.000, 00 zł, to niejako pieniądze podarowane Szkole.  

 

Przewodnicząca RM dołączyła do podziękowań wykonawcy zadania p. Michalakowi za, to, 

że Obiekt Placówki wygląda znów pięknie i okazale. Ponadto Przewodnicząca przypomniała 

radnym o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia 2025 r. 

skierowała też do Burmistrza Więcborka prośbę, aby poprosił Dyrektor MGOK do 

przekazywania na stronę internetową Miasta i Gminy Więcbork i stronę facebookową Miasta 

I Gminy Więcbork bieżących wydarzeń, które mają i będą miały miejsce w Jednostce 

Kultury.   
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Na tym obrady zakończono. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej słowami „zamykam obrady trzynastej sesji Rady Miejskiej 

w Więcborku” zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ Anna Łańska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


